
1 
 

Zápis z 2. zasedání Legislativní komise AS VŠE Praha (LK) 

ze dne 14. března 2022 (konané online v MS Teams) 

 

 

Přítomni (online):  Josef Bič (předseda), Petr Marek, Jana Krbová, Lukáš Hulínský, Tomáš Reml, 
Jan Vondráček 

Omluveni:  Matěj Pokorný (zaslal své připomínky mailem), Daniel Váňa, Marek Koten, 
Marek Korejs 

Hosté:  - 

 

Program: 

1.  Zahájení jednání 

2.  Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy 
ekonomické v Praze 2017–2021  

3.  Zpráva o plnění stanovených cílů Institucionálního plánu Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 
2021 

4.  Zřízení služebnosti inženýrské na pozemku parc. č. 1/1 v k. ú. Žižkov, obec Praha – optická síť 
Quantcom a.s. 

5.  Zřízení věcného břemene osobní služebnosti k provedení energetického zákona na pozemku parc. 
č. 2344/28 v k.ú. Kunratice, obec Praha 

6.  Různé 

7.  Závěr 

 

 

1. Zahájení jednání 

1. Předseda LK zahájil zasedání komise a přivítal všechny členy, kteří se připojili prostřednictvím MS 
Teams (a jsou dle čl. 6, odst. (3) Jednacího řádu AS VŠE považováni za přítomné).  

2. Vzhledem k počtu 6 přítomných členů je legislativní komise AS VŠE dle čl. 6, odst. (4) JŘ AS VŠE 
usnášeníschopná. 

3. Seznámení přítomných členů s předloženými materiály, které byly přikázány k projednání dle čl. 7, 
odst. (6) Jednacího řádu AS VŠE předsednictvem AS VŠE dne 9.3.2022 a 13.3.2022. 

 

2. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké 
školy ekonomické v Praze 2017–2021 

1. Předseda LK zahájil projednání druhého bodu programu. Nejprve byla vedena diskuse, zda se 
zaměřit pouze na formálně-procesní otázky, vč. posouzení obsahu veškerých vyžadovaných 
náležitostí, nebo i na rozpravu k faktickému obsahu předloženého dokumentu. Přítomní členové se 
shodli na zhodnocení zprávy z obou úhlů pohledu.  

2. Následovala diskuse, v níž vystoupili všichni přítomní členové LK. Výtky se týkají obsahové stránky 
vybraných prezentovaných opatření (u vybraných bodů bylo konstatováno, že se nejedná o 
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skutečná opatření, ale cíle), dále pak přílišné obecnosti formulace textu. Prof. Marek uvedl svou 
osobní zkušenost z činnosti NAÚ, který by takto předložený text mohl odmítnout. 

3. Diskuse ohledně termínu předložení dokumentu k projednání legislativní komisi AS VŠE. Členové LK 
se shodli, že by vzhledem k vážnosti zprávy bylo lepší předkládat tyto návrhy s delším časovým 
předstihem. 

4. Předseda LK navrhl předložený materiál opětovně projednat na dalším zasedání LK, a to za účasti 
paní prorektorky doc. Štěrbové, které se bude konat v pátek 18.3.2022 od 14 hodin (online). 
 
pro-proti-zdržel se:  6-0-0 
 
závěr:  Návrh byl přijat. 

 

3. Zpráva o plnění stanovených cílů Institucionálního plánu Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 
2021 

1. Předseda LK zahájil projednání třetího bodu programu. Obdobně jako u výše uvedeného bodu byla 
vedena diskuse, zda se zaměřit pouze na formálně-procesní otázky, vč. posouzení obsahu veškerých 
vyžadovaných náležitostí, nebo i na rozpravu k faktickému obsahu předloženého dokumentu. 
Přítomní členové se shodli na zhodnocení z obou úhlů pohledu.  

2. Následovala diskuse, v níž vystoupili dva členové LK. Výtky se týkají obsahové stránky předkládané 
zprávy, u které se vzhledem k vyšší míře obecnosti formulace některých bodů těžko srovnává míra 
naplnění oproti plánu. 

3. Diskuse ohledně termínu předložení dokumentu k projednání legislativní komisi AS VŠE. Členové LK 
se shodli, že by vzhledem k vážnosti zprávy bylo lepší předkládat tyto návrhy s delším časovým 
předstihem. 

4. Předseda LK navrhl předložený materiál znovu projednat na dalším zasedání LK, a to za účasti paní 
prorektorky doc. Štěrbové, které se bude konat v pátek 18.3.2022 od 14 hodin (online). 
 
pro-proti-zdržel se:  6-0-0 
 
závěr:  Návrh byl přijat. 

 

4. Zřízení služebnosti inženýrské na pozemku parc. č. 1/1 v k. ú. Žižkov, obec Praha – optická síť 
Quantcom a.s. 

1. Předseda LK zahájil projednání čtvrtého bodu programu.  
2. Komise přikázaný návrh projednala čistě z legislativně-procesního hlediska. Jednomyslně 

konstatovala, že z výše uvedeného hlediska nemá výhrad k předloženému materiálu. 
3. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 

protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE bere na vědomí návrh na Zřízení služebnosti 
inženýrské na pozemku parc. č. 1/1 v k. ú. Žižkov, obec Praha – optická síť 
Quantcom a.s.“ 

 

pro-proti-zdržel se:  6-0-0 
 
závěr:  Usnesení bylo přijato. 
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5. Zřízení věcného břemene osobní služebnosti k provedení energetického zákona na pozemku 
parc. č. 2344/28 v k.ú. Kunratice, obec Praha 

1. Předseda LK zahájil projednání pátého bodu programu.  
2. Komise přikázaný návrh projednala čistě z legislativně-procesního hlediska. Jednomyslně 

konstatovala, že z výše uvedeného hlediska nemá výhrad k předloženému materiálu. 
3. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 

protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE bere na vědomí návrh na Zřízení věcného 
břemene osobní služebnosti k provedení energetického zákona na 
pozemku parc. č. 2344/28 v k.ú. Kunratice, obec Praha“ 

 

pro-proti-zdržel se:  6-0-0 
 
závěr:  Usnesení bylo přijato. 

 

6. Různé 

1. Prof. P. Marek navrhnul projednání formulace usnesení AS VŠE ohledně stanoviska akademického 
senátu k dění na Ukrajině. Následovala diskuse mezi členy, co by mělo být předmětem sdělení, zda 
toto projednávat na LK nebo ponechat na plenární zasedání AS VŠE.  

2. Prof. Marek byl požádán členy LK, aby na příští zasedání komise dne 18.3.2022 připravil návrh 
stanoviska k výše uvedenému bodu. LK k němu následně přijme závěr. 

 

7. Závěr 

1. Komise pověřuje předsedu, aby dle článku 7, odst. (7) JŘ AS VŠE bez zbytečného odkladu informoval 
předsednictvo AS VŠE o závěrech tohoto zasedání. 

2. Komise prověřuje předsedu, aby dle článku 6, odst. (2) JŘ AS VŠE svolal třetí zasedání LK na pátek 
18.3.2022 od 14 hodin s pozváním paní proděkanky doc. L. Štěrbové. Toto setkání se uskuteční opět 
online v MS Teams. 

3. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání komise vyčerpán, předseda zasedání ukončil. 

 

 

V Praze dne 14. 3. 2022 

Zapsal: J. Bič 

 

Schválili:  

 

 

……………………………  …………………………… 

Ing. Josef Bič, Ph.D.  Ing. Jana Krbová, Ph.D. 

předseda LK AS VŠE  členka LK AS VŠE 
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……………………………  …………………………… 

JUDr. Jan Vondráček  prof. Ing. Petr Marek, CSc. 

člen LK AS VŠE  člen LK AS VŠE 

 

 

……………………………  …………………………… 

Ing. Lukáš Hulínský  Tomáš Reml 

člen LK AS VŠE  člen LK AS VŠE 

 


